
Kastrup, den 7. juli 2022 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 6. juli 2022 

 

Tilstede: Per Jakobsen, Anette Nielsen og Flemming Hejdenberg 

På grund af ferie var det kun ovennævnte der deltog i mødet. 

 

1. Orientering om veje 
Per orienterede om at der skal være indledende retsmøde vedrørende sagen om vores veje efter 
TDC har lagt fiber. Per vil, om muligt, deltage i dette møde, som finder sted den 16. august 2022. 
 
Vi vil bl.a. søge oplyst hvilke arbejder der er tale om, når skønsmanden anslår at vi kan få rettet 
fortovene op for ca. 200.000 kr. Dette skal ses i lyset af at de 3 tilbud vi har indhentet, alle er 3-
5 gange dyrere. 
 

2. Der var forslag fra Per vedrørende hækkeklipning/container. 
Per forslår at der sættes en dato for hækkeklipning og at der i den forbindelse af foreningen 
sættes en container til haveaffald. 
Der blev ikke truffet beslutning på grund af at bestyrelsen ikke var fuldtallig. 
 

3. Anette vil udarbejde en generel skrivelse til grundejerne omkring adfærd i forbindelse med støj 
til gene og hastighed på vejene, hvor der til tider er legende børn at tage hensyn til. 
 

4. Per vil rette henvendelse til festudvalget for en status på arrangementet. 
 

5. Næste møde onsdag den 7. september kl. 19.00 
 
 
 
Referent Flemming Hejdenberg 

 


